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Beantwoording vragen n.a.v. 
ingekomen stukken

Agendapunt : Ingekomen stukken

Vergadering : Opinieraad Ruimte 23 juni 2020

Portefeuillehouder(s) : Weth. H. de Waal, Weth. J. van Agtmaal, Weth. H. Kielman

A.7. Benegora boerentoekomst Woensdrecht

D66 Dhr. de Heer

Vraag
In het document contouren omgevingsvisie van 29 oktober 2019 schrijft de gemeente: 
‘Het is gewenst om deze ontwikkelingen in een gebiedsgericht plan op het agrarische 
buitengebied samen te brengen.’ Aangezien de transformatie-opgave die hiervoor ligt 
nauw samenhangend met de gewenst verduurzaming van de landbouw, met name op de 
aspecten kringlopen, stikstofbeleid, klimaatadaptatie en biodiversiteit, roept 
Milieuvereniging Benegora de gemeente en de lokale ZLTO-afdeling, door middel van een 
schrijven onder de titel ‘Boerentoekomst Woensdrecht, op om samen een symposium te 
organiseren. 
Is er reeds gesproken met de lokale ZLTO en Benegora over het organiseren van een 
symposium over ons agrarisch buitengebed?

Antwoord
Nee er is nog niet over gesproken.

Vraag
Is er al een datum bepaald waarop dit symposium zou kunnen plaats vinden.

Antwoord
Er is nog geen datum bepaald.
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Vraag
Welke stakeholders zou de gemeente voor dit symposium nog meer actief willen 
benaderen om te participeren?

Antwoord
In de voorbereiding van het symposium zal het college nadenken over welke partijen er 
nog meer kunnen participeren.

Vraag
In de Bijlage bij brief Boerentoekomst Woensdrecht stelt Benegora, dat met name de 
concentratie van ammoniak verantwoordelijk is voor de verzuring en bemesting van 
natuurgebieden en dat deze ammoniak vrijwel uitsluitend uit agrarische activiteiten 
voortkomt.

‘Niet alles kan overal’, het Eindadvies over structureel aanpak Adviescollege 
Stikstofproblematiek, van 8 juni 2020 van de commissie Remkes onderschrijft dit. Zij stelt 
dat op lokaal niveau met name de concentratie van ammoniak verantwoordelijk is voor de 
verzuring en bemesting van de natuurgebieden en dat deze ammoniak vrijwel uitsluitend 
voort komt uit agrarische activiteiten?

Tevens concludeert men in dit rapport, dat voor de verlaging van NH3-emissies 
gedifferentieerd, gebied specifiek maatwerk centraal staat. Dit vanwege de directe relatie 
tussen emissie en depositie. Het Adviescollege kiest daarbij voor gebied specifiek 
maatwerk waarbij een nationale doelstelling geldt van minimaal 50% reductie van 
binnenlandse NH3-emissies in 2030 (t.o.v. 2019).

Onderschrijft het college deze conclusies over ammoniakdeposities van de commissie 
Remkes?

Antwoord
Hier heeft het college nog geen standpunt over ingenomen.

Vraag
Is het college voornemens deze eindconclusies mee te nemen richting de overlegtafel met 
ZLTO en Benegora?

Antwoord
Nvt zie antwoord hiervoor
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Vraag
Is het college voornemens deze eindconclusies te integreren in de nieuw te vormen 
omgevingsvisie?

Antwoord
Nvt zie antwoord hiervoor

A.8. VNG ledenbrief voortgang en resultaat samenwerking in de 
waterketen 2020

PvdA Mevr. de Koning

Vraag
Pag1 ‘De verwachting voor 2020 is daarom dat vrijwel alle regio's hun ambitie gaan halen. 
Overigens is de verwachting dat de kosten de komende jaren wel zullen stijgen als gevolg 
van extra investeringen door gemeenten en waterschappen vanwege maatregelen gericht 
op klimaatadaptatie (wateroverlast hevige buien) en milieukwaliteitseisen (Europese 
Kaderrichtlijn Water).’Heeft het college al inzicht in de verwachte extra investeringen?

Antwoord
De verwachte extra investeringen volgen uit de stappen die de komende jaren doorlopen 
worden in het kader van het Delta Programma Ruimtelijke Adaptatie (DPRA). De 
klimaatstresstest is uitgevoerd om inzicht te krijgen van de kwetsbaarheden, de 
klimaatdialogen met externe stakeholders worden gevoerd. Hieruit volgt een 
(gezamenlijk) uitvoeringsprogramma.
De investeringen voor de komende jaren voor bovengrondse verbetermaatregelen m.b.t. 
hevige neerslag zijn opgenomen in het gemeentelijk rioleringsplan 2020-2023.

Vraag
Zo ja, Hoe hoog zijn deze extra investeringen?
Zo nee, op welke termijn kunnen deze extra investeringen voor de gemeenteraad 
inzichtelijk worden gemaakt?

Antwoord
Deze investeringen worden daar waar mogelijk al inzichtelijk gemaakt door uitwerking 
van het uitvoeringsprogramma. Opstellen van het uitvoeringsprogramma zal gebeuren 
vanaf eind 2020.  


